
Školská rada 

Základní škola Šlapanice 

 

ZÁPIS Z 11. JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

konaného dne 22. února 2023 v zasedací místnosti školy 

 

Přítomni:  

za ZZ nezletilých žáků:  za zřizovatele:   za pedag. pracovníky: 

Květa Lucáková   Tomáš Urbánek   Zora Dufková 

Tereza Suchá   Kateřina Migdau   Marie Klašková 

          Jitka Vilímová 

 

Nepřítomni a omluveni: 

Jakub Rollinek 

Antonín Toman 

 

Hosté:  

(-) 

 

Návrh pořadu jednání (dle pozvánky): 

1. Informace o výsledku kontroly – Inspekce práce 
 

2. Informace o podnětech školské rady "Komunikační pravidla", "Datová 
úložiště". 
 

3. Dokončení bodu – personální obsazování LVK 
 

4. Odpověď zřizovatele k podnětu školské rady týkající se jídelny Gymnázia 
Šlapanice 

 
5. Podněty pedagogických pracovníků ZŠ Šlapanice – p. Fruhwirt 

 
6. Podnět rodiče – kvalita fotografií žáků a třídních kolektivů z konce školního 

roku 2021/2022 
 

7. Podnět zřizovatele - spolupráce ZŠ Šlapanice s katedrou tělesné výchovy a 
výchovy ke zdraví PdF MUNI  

 
8. Sdružení rodičů a přátel školy – informace k projektu 

 



Jednání zahájeno v 17:00.  

Provedením zápisu pověřena M. Klašková (koncept zápisu promítán při jednání 

všem členům rady) a ověřením zápisu pověřena J. Vilímová. 

Pořad jednání schválen jednomyslně dle pozvánky.  

Na závěr zařazen bod č. 9. Diskuse  

Projednané body:  

1. Informace o výsledku kontroly – Inspekce práce 

Po ukončení diskuse přijato usnesení, které z ní vyplynulo: 

ŠR bere výsledky IP na vědomí a vznáší dotaz na pana ředitele, jak naloží 
(naložil) s doporučeními IP.  

Usnesení bylo schváleno (7x PRO – 0x PROTI – 0x ZDRŽEL).  

2. Informace o podnětech školské rady "Komunikační pravidla", "Datová 

úložiště". 

Po ukončení diskuse přijato usnesení, které z ní vyplynulo: 

ŠR předá navrhované schéma komunikace vedení školy k dalšímu 
projednání.  
Testovací fáze probíhá, ŠR prosí školu o poskytnutí bližších informací do 
příštího jednání ŠR. 

Usnesení bylo schváleno (7x PRO – 0x PROTI – 0x ZDRŽEL).  

3. Dokončení bodu - personální obsazování LVK 

Po ukončení diskuse byla přijata dvě usnesení, která z ní vyplynula: 

ŠR bere na vědomí, že personální zajištění výcvikových kurzů a vícedenních 

akcí spadá do kompetence školy, včetně ekonomického hlediska.   

Usnesení bylo schváleno (7x PRO – 0x PROTI – 0x ZDRŽEL).  

 

ŠR bere na vědomí, že všichni pedagogičtí pracovníci jsou seznamováni 
s možností personálního zajišťování výcvikových kurzů a vícedenních akcí. 
Dále bere na vědomí, že žáci, kteří se akcí účastní, jsou seznámeni 
s personálním obsazením dohledů dané akce.  

Usnesení bylo schváleno (7x PRO – 0x PROTI – 0x ZDRŽEL).  

4. Odpověď zřizovatele k podnětu školské rady týkající se jídelny Gymnázia 
Šlapanice 
 

 ŠR bere na vědomí odpověď zřizovatele.  

 
 
 
 



5. Podněty pedagogických pracovníků ZŠ Šlapanice – p. Fruhwirt 

Po ukončení diskuse přijato usnesení, které z ní vyplynulo: 

ŠR bere podněty pana Fruhwirta na vědomí a pověřuje předsedu 
a místopředsedkyni, aby vypracovali písemnou odpověď. Podněty 
nespadají do kompetencí ŠR a doporučujeme se obrátit na příslušné 
instituce (inspektorát práce, zřizovatel, ředitel školy).  

 Usnesení bylo schváleno (7x PRO – 0x PROTI – 0x ZDRŽEL).  

6. Podnět rodiče – kvalita fotografií žáků a třídních kolektivů z konce školního 

roku 2021/2022 

Po ukončení diskuse přijato usnesení, které z ní vyplynulo: 

ŠR doporučuje rodičům při pochybnostech o kvalitě fotografií kontaktovat 
přímo fotografa a pověřuje Kateřinu Migdau, aby odpověděla danému 
rodiči.   

 Usnesení bylo schváleno (7x PRO – 0x PROTI – 0x ZDRŽEL).  

7. Podnět zřizovatele – spolupráce ZŠ Šlapanice s katedrou tělesné výchovy a 

výchovy ke zdraví PdF MUNI  

Po ukončení diskuse přijato usnesení, které z ní vyplynulo: 

ŠR bere podnět na vědomí a zformulovala doporučení, které bude sděleno 

zástupci školy ve ŠR vedení školy.  

Usnesení bylo schváleno (6x PRO – 0x PROTI – 1x ZDRŽEL).  

 

8. Sdružení rodičů a přátel školy – informace k projektu 

 

ŠR vyjadřuje podporu vzniku takového sdružení a vyzývá případné 

zájemce o spolupráci, aby kontaktovali p. Terezu Suchou a p. Kateřinu 

Migdau.  

 

9. Diskuse   

• ŠR bude urgovat ČŠI k dotazu ze dne 14. 12. 2022 

• p. Suchá dává ke zvážení svolávat třídní schůzky na začátku každého 

pololetí 

• diskuse o učebních materiálech 

• školní WIFI – v řešení, nabíjení žákovských telefonů 

• poučení žáků o nevpouštění neznámých lidí do budovy školy 

 

Marie Klašková 

místopředsedkyně ŠR 


